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استاندار:

 موانع بر سر راه صادرکنندگان
 رفع شود

اســتاندار خراســان رضــوی بــر شناســایی مقررات 
مزاحم صــادرات تاکید کــرد و گفت: ایــن موانع باید 
رفع و اقدامــات در ایــن زمینه روان ســازی شــود. به 
گزارش روابــط عمومــی اســتانداری، معتمدیان در 
جلســه کارگروه صادرات غیــر نفتی، با بیــان این که 
مزیت نسبی و پیشران توسعه خراسان رضوی تجارت 
است، افزود: برخی از مشکلات در این مسیر مربوط 
به مقررات مزاحم است که در حیطه وظایف مجلس، 
دولت و بخشــی نیز در اســتان اســت. وی گفت: باید 
نظــرات صادرکنندگان شــنیده و با متولیــان اصلی 
در این حــوزه از جمله حمــل و نقل، بانــک، مالیات، 
گمرک، صنعــت و معدن جلســات عملیاتــی برگزار 
شود. وی بر عملیاتی کردن اقدامات در حوزه صادرات 
تاکید کرد و پیگیری رفع مشــکلات حــوزه صادرات 
تا رفع آن هــا را ضــروری برشــمرد. وی تصریح کرد: 
باید از صادرکنندگان حمایــت عملی کنیم. البته در 
موضوع صادرات ،کیفیت محصولات هم مهم اســت 
و باید روی بسته بندی محصولات و برندسازی آن ها 
کار کنیم. اســتاندار همچنین در نشستی با اعضای 
هیئت رئیســه اتاق اصناف مشــهد و برخــی مدیران 
اقتصادی استان گفت: صنوف در ایام شیوع کرونا در 
رعایت پروتکل های بهداشتی و عمل به سیاست های 
کلان، همراهی مناســبی داشــتند بنابراین جبران 
خســارت های آن ها در این شــرایط ضروری اســت. 
معتمدیــان اظهــار کــرد: باید مشــکلات صنــوف در 
شــرایط کنونی جمــع بنــدی و راهکارها بــرای حل 
مشکلات به دستگاه های ملی اعلام شود. بسته ویژه 
خسارت های واردشده ناشی از شیوع کرونا به بخش 
گردشگری و اصناف استان در حال تهیه است و باید 
طی نامه ای وضعیت متفاوت مشهد به دلیل وابستگی 
آن به اقتصاد گردشگری تشریح و از مسئولان در سطح 
ملی اتخاذ رویکــرد ویژه به بنگاه هــای اقتصادی این 

شهر به خصوص اصناف درخواست شود.

تصویب اصلاح تعرفه خدمات 
مهندسی در استان

هیئت چهار نفره مربوط به خدمات فنی و مهندســی 
اســتان بــا اصــلاح تعرفــه خدمــات مهندســی در 
خراســان رضــوی موافقــت کرد. بــه گــزارش روابط 
عمومی استانداری، معاون هماهنگی امور عمرانی 
استانداری در حاشیه نشست این هیئت اظهار کرد: 
علاوه بر اصلاح تعرفه خدمات مهندسی، اختصاص 
ضریب )کاهشــی( برای آســان کردن ارائــه خدمات 
فنی مهندسی به طرح های ساختمانی با متراژ کم و 
با محوریت جامعه کم برخوردار توســط این هیئت به 
تصویب رسید. میرجعفریان افزود: براساس مصوبه 
ســازمان نظام مهندسی طرح های ســاختمانی بین 
۵۰۰ تا هزار مترمربع در شهرســتان مشهد با اعمال 
ضریب ۵درصد در انعقاد کار در نظر گرفته می شود.
شــایان ذکر اســت، هیئت چهار نفره خدمــات فنی و 
مهندسی اســتان، هیئتی قانونی متشــکل از معاون 
هماهنگی امور عمرانی اســتانداری، مدیــر کل راه و 
شهرسازی، شهردار و رئیس سازمان نظام مهندسی 
ســاختمان اســتان اســت کــه دربــاره حق الزحمــه 
مهندســان، تعرفه خدمات فنی و مهندسی و مسائل 
مرتبط بــا حوزه فنی و مهندســی گروه هــای مختلف 

ساختمانی در استان تصمیم گیری می کنند.
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روز گذشــته طی مراســمی بــا حضــور محمود 
واعظــی رئیس دفتــر رئیس جمهور بــه صورت 
ویدئو کنفرانســی، اســتاندار خراسان رضوی، 
فرمانــدار مشــهد و جمعــی از اعضای شــورای 
شهر، اردوگاه نگهداری، درمان و کاهش آسیب 
معتادان متجاهر شــماره یک مشــهد در منطقه 
حسن آبادبا مشارکت شــهرداری مشهد، ستاد 
مبارزه بــا مواد مخــدر و اســتانداری خراســان 
رضوی آغاز به کار کرد. به گزارش پایگاه اطلاع 
رســانی شــهرداری مشــهد، در فاز نخست این 
اردوگاه در 2۰ هــزار متــر مربــع از آن عملیات 
عمرانی با صرف هزینه ای حدود 18۰ میلیارد 
ریال و هزینه کل پــروژه 2۵۰ میلیــارد ریال به 
اجــرا در آمــده و امــکان ارائه خدمــات به ۵۰۰ 
نفر فراهم شــده  اســت که در فاز بعدی ظرفیت 
پذیرش آن به 3۰ هزار نفر افزایش خواهد یافت.

افزایش 41 درصدی صادرات مواد مخدر 	 
از افغانستان به اروپا

اســکندر مومنــی دبیــرکل ســتاد مبــارزه بــا 
مــواد مخــدر در این مراســم بــه صــورت ویدئو 
کنفرانســی، اظهار کرد: ما شــاهد کشت مواد 
مخدر در افغانســتان هســتیم و با تمــام توان و 
ظرفیت با وجود شرایط ســخت بیماری کووید 
19 در همه جهان، مواد مخدر زیادی را کشف 
کردیم که مسیر بیشتر آن ها به سمت اروپا بوده 
اســت. وی تصریح کرد: بــا وجود ایــن بیماری 
که همه کشــورها را درگیر کرده صادرات مواد 
مخدر از افغانستان به اروپا 41 درصد افزایش 
یافته اســت. وی افزود: طی امســال 9 شهید و 
ده ها جانبــاز و مجروح در این راه دادیم، ســال 
گذشته سازمان ملل ،تهران را مرکز پژوهش و 
درمان نامید و ما مجموعه ای را در تهران در این 

زمینه افتتاح کرده ایم.

افزایش ظرفیت نگهداری معتادان 	 
متجاهر استان به 3100 نفر

استاندار نیز در این مراسم گفت: با افتتاح مرکز 
نگهــداری ،درمــان و کاهــش آســیب معتادان 
متجاهر شماره یک مشــهد، ظرفیت نگهداری 
این افراد در استان به 31۰۰ نفر خواهد رسید 
و این میزان در سال 14۰۰ نیز به هشت هزارو 
8۰۰ نفــر افزایــش خواهــد یافــت. معتمدیان 
اظهار کرد: خراسان رضوی به دلیل همجواری 
با افغانستان، یکی از استان های درگیر با مواد 
مخدر است، با توجه به هماهنگی همه نهادهای 
استان و حمایت های دستگاه قضایی ،عملکرد 
بسیار خوبی در این باره داشته ایم. استاندار با 
بیان این که امسال 4۰ تن کشفیات داشته ایم، 
تصریح کرد: این رقم نســبت به ســال گذشــته 
12 درصد افزایش داشته اســت. معتمدیان با 
بیان این که تاکنون 383 شــهید تقدیم این راه 
شــده اســت، اظهار کرد: در بحث سامان دهی 
معتادان متجاهر اقدامات خوبی انجام شــده و 
برنامه هایی را انجام خواهیم داد. وی با اشــاره 
به افتتــاح چهار مرکز در ســطح اســتان، تاکید 
کرد: این چهار مرکز در شهرســتان های تربت 
حیدریه، نیشابور، ســبزوار و قوچان واقع شده 
و ظرفیــت 8۰۰ نفر بــرای نگهــداری معتادان 

متجاهر در این مراکز وجود دارد.

به بهانه اجرای نمایشی به کارگردانی عباس رثایی در مشهد

 برداشتن دیوار چهارم 
در نمایش »بنگاه تئاترال«

بهبودی نیا - اولین اجرای نمایش 
»بنگاه تئاترال« به نویســندگی علی 
نصیریان، بازیگر پیش کسوت سینما 
و تلویزیون  به دهــه ۵۰ بر می گردد؛ 
نمایشــی تخت حوضی که تــا امروز 
توســط تعــدادی از کارگردانــان در 
سطح کشور به روی صحنه رفته است، 
اما ایــن روزها عبــاس رثایــی بازیگر 

شناخته شده مشهدی ضمن بازنویسی این نمایش، سبکی جدید از »بنگاه تئاترال« را پیش 
چشــم تماشــاگران روی صحنه می برد. این نمایش با بازی جواد محمدزاده پیش کسوت 
تئاتر اســتان، حســین شــیبانی، مرجان حســین زاده، آیدا ملکوتی فر، ناهید داوودی فر، 
مهســا احمدیان، جواد مشــرف، علیرضا کبریایی و بــا همراهی علی رضا و ایلیــا دیهیم دو 
هنرمند موسیقی روی صحنه رفته و تا 1۵فروردین هر روز ســاعت 17 برای علاقه مندان 
در هتل دیپلمات مشــهد به نمایش در می آید.عباس رثایی کارگردان این اثر در گفت و گو 
با »خراســان رضوی« می گوید: این نمایش کاملا بداهه اما متعهد به متن است و هر شب با 
توجه به مهمان هایی که برای دیدن این تئاتر می آیند بداهه گویی ها تغییر می کند، در این 
نمایش به موضوعاتی از قبیل کرونا، برجام، ترامپ و مســائل روزمره زندگی مردم به شیوه 
نمایش روحوضی اما به صورت مدرن پرداخته می شود، این شیوه به تایید استادانی از قبیل 
استاد صابری و دکتر لطفی مقدم رسیده است.وی تصریح می کند: سیال بودن در صحنه، 
خاصیت تئاتر ایرانی و این نمایش است، ما در این نمایش سعی کرده ایم  دیوار چهارم بین 
بازیگر و تماشاچی را برداریم، اگرچه این قصه، شــیوه اجرا، لباس ها و آوازها قدیمی است 
اما تمام تلاش ما این است که این نوع نمایش را به روز کنیم و تماشاگر امروز که با اینترنت و 
شبکه های مجازی در ارتباط است برای ساعتی فارغ از تمام این مسائل به نوستالژی های 
گذشته برگردد. این بازیگر مشــهدی تئاتر می افزاید: مبارک در این نمایش ،نماد جوانی 
است که از بسیاری از موضوعات محروم مانده و ما این محرومیت ها را به موضوعات روز گره 
زده ایم تا علاوه بر خنده ،دغدغه های مردم و حــرف دل مخاطب را با زبان طنزروی صحنه 
بیان کنیم. وی قسمت زیادی از هنر بازیگری اش را غریزی می داند و می گوید: عباس رثایی 
با قلب و روحش و به دور از ادا به اجرا می پردازد و این شیوه بازیگری را مدیون استاد لطفی، 
سید محسن مصطفی زاده، رضا صابری، محمدرضا امیری، علی باقرزاده طوسی، فیلم ها و 
کتاب ها و آینه اتاقم هستم. رثایی همچنین گریزی به وضعیت امروز تئاتر مشهد و استان می 
زند و اظهار می کند: ده ها سال است که رضا صابری به عنوان حیثیت تئاتر مشهد شناخته 
می شود اما ما دیگر نتوانسته ایم درختی تنومند به اسم رضا صابری  را که در صحنه تئاتر ریشه 
داشته باشد تولید کنیم، سوال من این جاست که تداوم موفقیت در تئاتر مشهد، کجاست؟ 
چرا حیثیت این تئاتر دایم در حال برش خوردن است؟ وقتی از دور می ایستیم  و به تئاتر مشهد 

نگاه می کنیم متوجه می شویم در یک سال اخیر ،هیچ اتفاقی در تئاتر مشهد نیفتاده است.

روز گذشته انجام شد 

بهره برداری از اردوگاه 
معتادان متجاهردرمشهد

عضو شورای مرکزی حزب اتحاد ملت:

انتخابات ۱۴۰۰ نباید به انتخاباتی درون جناحی تبدیل شود
یک عضو شــورای مرکزی حزب اتحاد ملت 
گفــت: نبایــد انتخابــات ریاســت جمهوری 
14۰۰ بــه انتخاباتــی درون جناحی برای 
یک جریان تبدیل شود، متاسفانه چیزی که 
هم اکنون احســاس می کنیم این اســت که 
سال 14۰۰ اصولگرایان با خودشان رقابت 
می کننــد. مصطفــی درایتــی در گفت وگو 
بــا ایســنا بــا اشــاره بــه تحــرکات احــزاب و 
جریان های سیاسی برای انتخابات 14۰۰ 
اظهارکرد: در کلیت اگر احزاب حضورشان 
فعال و زمینه برای فعالیت آن ها مهیا باشد، 

در شکوه بیشــتر انتخابات تاثیرگذار است، 
ولــی این یــک طــرف قضیــه اســت، چراکه 
ممکــن اســت برخــی جریان هــا بخواهنــد 
حضور فعالــی در انتخابات داشــته باشــند 
ولی بــا محدودیت هایی که ایجاد می شــود 
ایــن فرصت از آنان ســلب شــود. وی افزود: 
اگر شــرایط به صــورت عادلانه مهیا شــود و 
همه جریان های سیاســی کشــور بتوانند با 
نشاط در انتخابات حضور یابند به طور حتم 
سال 14۰۰ انتخاباتی پر شور و با مشارکت 

حداکثری خواهیم داشت .

اخبار

اقتصادی

معاون استاندار خبر داد:

 افتتاح طرح پنجره واحد معدن
 در استان

معاون هماهنگی امــور اقتصادی اســتاندار از افتتاح 
طرح پنجــره واحد معدن در اســتان خبــر داد و گفت: 
امید اســت با افتتاح طرح پنجره واحد معدن که برای 
نخستین بار در استان و در کشور صورت گرفته، شاهد 
رونق در اشتغال زایی و جذب ســرمایه گذاری و بهبود 
وضعیت معدنی  معادن در استان باشــیم. به گزارش 
ایسنا، اشرفی در حاشیه مراسم افتتاحیه طرح »پنجره 
واحد معدن« درباره هدف از افتتاح این طرح و تاثیرات 
آن اظهار کــرد: در بحث صــدور مجوزها نــه در بخش 
معدن بلکه در تمام بخش ها ، مشکلاتی وجود داشت که 
خوشبختانه در سال های اخیر بهتر شده است، افتتاح 
پنجره واحدهای مختلف، مثل این  مرکز خدماتی که 
نمایندگان تمام دســتگاه های اجرایــی در یک مکان 
مســتقر شــده اند، می تواند کمک خوبی به تســریع و 
تســهیل صدور مجوزها باشــد. وی افزود: بــا توجه به 
اهمیتی که بخش معــدن دارد، از چند ماه گذشــته به 
فکر افتتاح پنجره واحد در معدن بوده ایم که این اتفاق 
در اســتان برای اولین بــار رخ می دهــد و همچنین به 
گفته رئیس خانه معدن خراسان رضوی، ما در گذشته 
افتتاح چنین پنجره واحدی را در کشور نیز نداشته ایم، 
امیدواریم تمامی دســتگاه های اجرایی از جمله راه و 
شهرسازی، محیط زیست و دیگر دستگاه های مرتبط، 
بتوانند در کوتاه ترین زمان ممکن به صدور مجوز لازم 
برای اکتشــاف معدن اقدام کنند و شاهد شکوفایی و 

رونق دراین بخش باشیم.

مدیرکل غله و خدمات بازرگانی:

روغن خام مازاد بر نیاز استان 
تامین شد

مدیرکل غلــه و خدمات بازرگانی اســتان گفت: روغن 
خام مازاد بر نیاز مصرف استان تامین و بین کارخانجات 
مربوط توزیع شده است. نوری در گفت و گو با ایرنا افزود: 
روغن مورد نیاز استان تامین شده و علاوه بر آن سهمیه 
مازاد بر نیاز نیز به پنج کارخانه روغن کشی استان تحویل 
داده شــده اســت. وی ادامه داد: روغن خارجی نیز در 
قالب ســهمیه جدید برای اســتان خریداری شده و در 
بنادر آماده تحویل به کارخانه های دارای حواله است و 
بنابراین مشکلی از نظر تامین روغن خوراکی در استان 
وجود ندارد. وی گفت: کارخانه داران باید برای دریافت 
سهمیه خود به اعزام خودرو به بنادر چابهار، بندرعباس و 

بندر امام خمینی )ره( اقدام کنند. 


